

正

折

折

BODY HEATING PAD

USER MANUAL

Thanks for purchasing Aroma Season product. For optimum operation, please read this manual carefully before use.

Carefully check that the following items are included: Body heating Pad*1, Battery*1, Charger*1, User Manual*1.

AROMA SEASON INC
Email: info@aromaseasoninc.com
Address: 1150 S MILLIKEN AVE. #1061
ONTARIO CA 91761
MADE IN CHINA

Contact us at info@aromaseasoninc.com immediately if any items are missing, appear damaged, or if the unit does not work.

SPECIFICATIONS

Item Name: Body Heating Pad	Battery Output: 7.4V 600mA
Model No.: HW-320	Battery Capacity: 7.4V 3000mAh
Battery Input: 8.4V 1.5A	Dimension: 43*6 in
Material: 100% polyester	

① DC Plug on Adapter	⑥ Body heating Pad
② Socket on Battery	⑦ DC Plug on Heating Pad
③ Charger	⑧ Pocket
④ Battery	⑨ Temperature LED Indicator
⑤ Power Button	⑩ Capacity LED Indicators

BATTERY CHARGING

Insert the DC plug① on adapter fully into the socket② on battery. Connect the charger③ to Power Source. It takes around 3-4 hours to full charge the battery④. The red light on charger③ will turn to green when the battery is fully charged. Make sure the battery④ is fully charged prior to its first use.

INSTRUCTIONS

- Put the battery ④ into the pocket ⑧ on heating pad.
- Connect the DC plug⑦ on heating pad to the socket② on battery.
- Wrap the heating pad around your body where needed. Adjust tight or loose and create soothing compression with velcro closure.
- Short press the power button to turn it on.
- Short press the power button⑤ to choose a suitable temperature. The heating will stop in 1.5 hour automatically.
- To stop the heating, long press the power button⑤.

A

B

Temperature LED Indicator	
Red	High Setting
Blue	Medium Setting
Green	Low Setting

LED (ON/OFF)	Capacity
● ● ● ●	70-100%
● ● ● ○	35-70%
● ● ○ ○	10-35%
Flashing	0-10%

WASH CARE

Spot clean or wipe surface with damp cloth (clean water only). Do not allow DC plug to get wet.

WARNING

DANGER-To reduce the risk of burns, electric shock and fire, this product must be used in accordance with the following instructions.

- Read all instructions.
- Do not use while sleeping.
- Do not apply it directly to your skin.
- Stop heating or switch to a lower temperature setting when reaching the desired temperature. Even comparatively low temperature can cause moderate temperature burn, check your skin frequently.
- The product is not to be used on or by an invalid, sleeping or unconscious person, or a person with poor blood circulation unless carefully attended. The elderly and children should use this product under supervision.
- People who have cutaneous sensory disorder should not use this product.
- Keep batteries out of reach of small children. When disposed of improperly, lithium batteries may short, causing them to become hot, burst or ignite.
- Save these instructions.

AROMA SEASON LIMITED WARRANTY

The limited warranty set forth below is given by AROMA SEASON INC. With respect to Aroma Season products packaged with this limited warranty. The product is the only product to which this limited warranty applies.

The product, when delivered to you in new condition in its original container, is warranted against defects in materials and workmanship under normal use and service for a period of one year from the date of original purchase. Defective parts or a defective product returned to AROMA SEASON INC, or their authorized product service provider, and proven to be defective upon inspection, will be repaired with new or comparable rebuilt parts or exchange for a refurbished product as determined by AROMA SEASON INC, or the authorized product service provider. Warranty replacement shall not extend to original warranty period.

This limited warranty covers all defects encountered in normal of the product and does not apply in the following cases.

(a) Loss of or damage to the product due to abuse, neglect, mishandling, improper packaging.

(b) Use of parts or supplies (other than AROMA SEASON INC.) that cause damage to the product or cause abnormally frequent service calls or service problems.

User Name:	
Product Model No.:	
Dealer's Name & Address:	
Address:	
Email:	
Purchase Date:	

反

HEIZGÜRTEL

BENUTZERHANDBUCH

Vielen Dank für das Kaufen eines Produkts von Aroma Season. Für den optimalen Betrieb des Produkts lesen Sie bitte sorgfältig diese Bedienungsanleitung vor der Erstbenutzung.

Prüfen Sie sorgfältig, ob folgende Teile im Lieferumfang enthalten sind: 1 x Heizgürtel, 1 x Akku, 1 x Ladegerät, 1 x Bedienungsanleitung

AROMA SEASON INC
Email: info@aromaseasoninc.com
Address: 1150 S MILLIKEN AVE. #1061
ONTARIO CA 91761
MADE IN CHINA

Bitte kontaktieren Sie uns sofort unter support.de@aromaseasoninc.com falls Teile fehlen, beschädigt aussehen oder das Produkt nicht funktioniert.

SPEZIFIKATIONEN

Artikelname: Heizgürtel	Akku-Output: 7.4V 600mA
Model Nr.: HW-320	Akkukapazität: 7.4V 3000mAh
Akku-Input: 8.4V 1.5A	Abmessungen: 110 x 15 cm
Material: 100% Polyester	

① Stecker am Ladegerät	⑥ Heizgürtel
② Buchse am Akku	⑦ Stecker am Heizgürtel
③ Ladegerät	⑧ Tasche
④ Akku	⑨ LED-Temperaturanzeige
⑤ Einschaltknopf	⑩ LED-Kapazitätsanzeige

AKKU AUFLADEN

Stecken Sie das Ende vom Ladekabel (Stecker) (1) vollständig in die dafür vorgesehene Buchse am Akku (2). Verbinden Sie das Ladegerät (3) mit der Steckdose. Es dauert ca. 3-4 Stunden bis der Akku (4) vollständig aufgeladen ist. Das rote Licht am Ladegerät (3) springt dann auf grün und der Akku ist vollständig geladen. Stellen Sie sicher, dass der Akku (4) vor der ersten Verwendung vollständig geladen ist.

ANLEITUNG

- Stecken Sie den Akku (4) in die Tasche (8) am Heizgürtel
- Verbinden Sie den Stecker am Heizgürtel (7) mit der Buchse am Akku (2).
- Schnallen Sie den Heizgürtel dort um den Körper, wo er benötigt wird.
- Drücken Sie kurz den Einschaltknopf (5), um den Heizgürtel einzuschalten.
- Drücken Sie nochmal kurz den Einschaltknopf (5) um eine geeignete Temperatur einzustellen. Die Beheizung stoppt automatisch nach 1,5 Stunden.
- Um die Beheizung manuell vorher zu stoppen, drücken Sie lange den Einschaltknopf (5).

A

B

LED Temperaturanzeige	
Rot	Hohe Temperatur
Blau	Mittlere Temperatur
Grün	Niedrige Temperatur

LED (AN/AUS)	Kapazität
● ● ● ●	70-100%
● ● ● ○	35-70%
● ● ○ ○	10-35%
Blinkend	0-10%

WASCHANLEITUNG

Punktuell reinigen oder Oberfläche mit einem feuchten Tuch abwischen (nur sauberes Wasser). Der Stecker darf nicht nass werden.

WARNHINWEISE

ACHTUNG - Um das Risiko von Verbrennungen, Stromschlägen und Bränden zu verringern, muss dieses Produkt gemäß den folgenden Anweisungen verwendet werden:

- Lesen Sie alle Anweisungen.
- Nicht im Schlaf verwenden.
- Tragen Sie das Produkt nicht direkt auf die Haut auf.
- Beenden Sie das Erhitzen oder schalten Sie auf eine niedrigere Temperatureinstellung, wenn die gewünschte Temperatur erreicht ist. Auch eine vergleichsweise niedrige Temperatur kann zu leichten Verbrennungen führen, überprüfen Sie Ihre Haut regelmäßig.
- Das Produkt darf von kranken, schlafenden oder bewusstlosen Personen oder Personen mit schlechtem Blutkreislauf nur unter sorgfältiger Aufsicht verwendet werden.
- Personen, die an einer Störung der Hautsensorik leiden, sollten dieses Produkt nicht verwenden.
- Bewahren Sie die Batterien außerhalb der Reichweite von Kleinkindern auf. Bei unsachgemäßer Entsorgung können Lithiumbatterien kurzgeschlossen werden, wodurch sie heiß werden, platzen oder sich entzünden können.
- Bewahren Sie diese Anleitung auf.

AROMA SEASON Beschränkte Herstellergarantie

Die unten genannte beschränkte Herstellergarantie wird von Aroma Season Inc. auf die mit dieser beschränkten Herstellergarantie verpackten Produkte von Aroma Season gegeben. Dieses Produkt ist das einzige Produkt für das die beschränkte Herstellergarantie gilt. Für das Produkt, das Ihnen im Neuzustand in der Originalverpackung geliefert wird, gilt bei normalem Gebrauch und Anwendung eine Garantie von einem Jahr ab dem ursprünglichen Kaufdatum für Material- und Verarbeitungsfehler. Das Austauschprodukt verlängert nicht die ursprüngliche Garantiezeit. Diese beschränkte Herstellergarantie deckt alle Mängel ab, die im normalen Betrieb des Produkts auftreten, und gilt nicht in den folgenden Fällen:

(a) Verlust oder Beschädigung des Produkts aufgrund von falscher Anwendung, außer Acht lassen, falscher Handhabung, unsachgemäßer Aufbewahrung.

(b) Verwendung von Teilen oder Materialien (mit Ausnahme von Aroma Season Inc.), die das Produkt beschädigen oder ungewöhnlich häufige Servicefälle oder Serviceprobleme verursachen.

Name:	
Produkt Modell Nr.:	
Name & Adresse vom Verkäufer:	
Adresse:	
Email:	
Kaufdatum:	